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  Zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą o wyjaśnienie i przedstawienie czy są procedury 

pozyskiwania „wtórnych materiałów drogowych” do ponownego użycia jak np. kostka brukowa z 

przebudowywanych ulic czy chodników. 

Proszę o informację czy kostka brukowa zdemontowana z Alei Racławickich została już 

zagospodarowana czy tez pozostaje w zasobach Zarządu Dróg i Mostów w Lublinie? Jeżeli została 

ponownie użyta to proszę o podanie ilości w metrach kwadratowych, a także gdzie została 

usytuowana?  

Czy ZDiM prowadzi rejestr inwestycji, które powinny być zaspakajane w pierwszej 

kolejności gdyż ich stan zużycia na to wskazuje i w takich sytuacjach przy ograniczonych 

funduszach, używa się w/w materiałów czy też są zupełnie inne procesy to regulujące? 

 

 

         Z wyrazami szacunku 

         /-/ Monika Kwiatkowska 

 

  


